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Από το υπ’ αριθ. 21/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 577/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Επικαιροποίηση της υπ΄ αριθ. 244/2005 
απόφασης Δ.Σ. για μετατόπιση του 
περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή. 

 
       Σήμερα 22 Οκτωβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 18-10-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Γ. Κάκαρης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης Σ. Κρομμύδας 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Ταρασίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος    
7. Σ. Μηλιόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
8. Ν. Μωυσιάδης   Ι. Καπετανίδης 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησε ο 
κ. Τ. Χατζηαθανασίου.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 576/2007 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Τσιαμήτρος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 577/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. 
Κ. Συμεωνίδης και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 580/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν. Τσιαμήτρος, Ι. Ταρασίδης και 
αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 581/2007 απόφασης αποχώρησαν 

14. Μ. Τρανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ. Παναγιωτίδης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος. Ε. Γουναράς, Γ. Ορφανίδης. 

6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 582/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. 
Παναγιωτίδης, Η. Σοφιανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 583/2007 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. Παναγιωτίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 587/2007 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 588/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Π. Τσαπαρόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Μ. 
Σακαλής, Ε. Γουναράς. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 589/2007 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Ε. Γουναράς και αποχώρησε ο κ. α. 
Δελαβερίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 590/2007 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. Ορφανίδης. 

22. Ε. Γουναράς 
23. Ι. Καλαϊτζίδης 
24. Γ. Ορφανιδης 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 17-10-2007 εισηγητικό σημείωμα του 
αναπληρωτή Δημάρχου Μιχαήλ Σουμελίδη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με το άρθρο 10 του Ν. 1416/84 το δικαίωμα 
εκμετάλλευσης περιπτέρου ασκείται με άδεια που χορηγείται με απόφαση του 
αρμόδιου Νομάρχη, ύστερα από εισήγηση του αρμόδιου Δημοτικού ή Κοινοτικού 
Συμβουλίου, που καθορίζει τη θέση τοποθέτησης του περιπτέρου. 

Με την αριθ. 244/2005 απόφασή του το Δημοτικό Συμβούλιο απεφάσισε την 
μετατόπιση του περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή από τη θέση που βρίσκεται 
σήμερα στην οδό Σταδίου, στην ίδια οδό και πριν τη συμβολή της με την οδό Λαέρτη 
στη δεξιά πλευρά με κατεύθυνση προς Νάουσα, η οποία και δεν υλοποιήθηκε. 

Με το από 19.4.2007 έγγραφό του ο Διευθυντής του 1ου Τεχνικού 
Επαγγελματικού Εκπαιδευτηρίου Βέροιας επικαλείται τους εξής λόγους που πρέπει 
να μετατοπιστεί το παραπάνω περίπτερο. 

α) ότι καταλαμβάνει το μεγαλύτερο μέρος του πεζοδρομίου με αποτέλεσμα οι 
μαθητές να περπατούν στο οδόστρωμα κατά την προσέλευση και την αποχώρησή 
τους από το σχολείο. 

β) υπάρχει διασταύρωση της οδού προς Νάουσα με εγκάρσια δημοτική οδό 
και εγκυμονεί κινδύνους για ατυχήματα. 

Επίσης με το από 10-10-2007 έγγραφό του ο Δ/ντής του 5ου Γενικού Λυκείου 
Βέροιας επικαλείται τους ίδιους λόγους και επιπλέον μας αναφέρει ότι η 
περιπτεριούχος πουλάει στους μαθητές διάφορα προϊόντα φαγώσιμα, αναψυκτικά τα 
οποία δεν ελέγχονται, όπως στο κυλικείο, το οποίο λειτουργεί μέσα στο σχολείο 
σύμφωνα με τις σχετικές Υγειονομικές διατάξεις. 

Κατόπιν αυτών παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν΄ επικαιροποιήσει την 
παραπάνω αναφερόμενη απόφαση και να επανυποβληθεί το αίτημα προς τη 
Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση για την μετατόπιση του περιπτέρου. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Παπαστεργίου: Στις 18.4.2005 το Δ.Σ. αποφάσισε να εγκρίνει τη μετατόπιση 

του περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή από τη θέση που βρίσκεται σήμερα στην 
οδό Σταδίου, στην ίδια οδό και πριν από τη συμβολή της με την οδό Λαέρτη στη 
δεξιά πλευρά με κατεύθυνση τη Νάουσα, 30 μ. μετά το βενζινάδικο του κ. Γεωργίου 
Ανόπουλου. Η ίδια απόφαση όριζε ότι το ακριβές σημείο τοποθέτησης του 
περιπτέρου θα υποδειχθεί από την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου, η οποία θα 
κατασκευάσει και την βάση στην οποία θα τοποθετηθεί το περίπτερο ελλείψει 
πεζοδρομίου.  Αυτή η απόφαση από τότε μέχρι σήμερα δεν έχει υλοποιηθεί γιατί 
κατά την άποψή μας στην τεχνική έκθεση της Τεχνικής Υπηρεσίας αποδομείται η 
άποψη που είχε το Δ.Σ. για την επικινδυνότητα των μαθητών κατά την προσέλευση 
στο σχολείο και κατά τη μετάβασή τους στο σπίτι. Αυτό βέβαια μπορούμε να πούμε 
σήμερα ότι δεν ισχύει για τους εξής λόγους: 1) στο περίπτερο έχουν τοποθετηθεί 
άλλα δύο ψυγεία που έχουν κλείσει εντελώς το πεζοδρόμιο και 2) από τις αναφορές 
που έχουμε από τους διευθυντές και των δύο σχολείων, δηλ. τον Δ/ντή του 1ου ΕΠΛ 
και 1ου ΤΕΕ κ. Κατράνα και τον Δ/ντή του 5ου Ενιαίου Λυκείου κ. Λεοντάκη, που 
τονίζουν με ιδιαίτερη έμφαση ότι η επικινδυνότητα του περιπτέρου για τη μετακίνηση 
των μαθητών είναι υπερβολικά μεγάλη και τώρα αναγκάζονται οι μαθητές για να 
πάνε στη στάση του λεωφορείου ή από τη στάση να έρθουν στο σχολείο, να 
κατεβαίνουν συνέχεια κάτω στο οδόστρωμα. Νομίζω ότι πρέπει να επιμείνουμε σ΄ 
αυτή την απόφαση του Δ.Σ., να την επικαιροποιήσουμε και να ζητήσουμε από τη 
Νομαρχία να υλοποιηθεί συντάσσοντας νέα τεχνική έκθεση. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Η συμπολίτισσα ρωτήθηκε; Συμφωνεί με τη μεταφορά του 

περιπτέρου; 



Δήμαρχος: Όταν υπάρχει θέμα κινδύνου για μαθητές που είναι εκατοντάδες 
και που προκειμένου να πάνε στη στάση των αστικών κατεβαίνουν στον ταχείας 
κυκλοφορίας δρόμο από Νάουσα για Βέροια, όπου είναι στροφή, δεν υπάρχει 
ορατότητα, τρέχουν νταλίκες κι επιβατικά αυτοκίνητα, και υπάρχει και προηγούμενη 
απόφαση που γνωρίζει πολύ καλά η κυρία που έχει το περίπτερο, την οποία δεν έχω 
την τιμή να γνωρίζω, νομίζω ότι δεν συντρέχει λόγος περαιτέρω δημοκρατικής 
διαδικασίας. Είναι θέμα επικινδυνότητας για μαθητές, για παιδιά κι οφείλουμε όλοι 
μας να μην κοιμόμαστε. Εγώ περνάω από εκεί και τρέμει η ψυχή μου όσο αυτό 
λειτουργεί, έχει απλώσει και τα διάφορα και δεν υπάρχουν ούτε δέκα πόντοι για να 
ισορροπήσει ένα παιδάκι πάνω στο πεζοδρόμιο. Δεν υπάρχει λοιπόν τέτοιο ζήτημα 
και είμαι απόλυτα κάθετη σ΄ αυτό. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Εμείς, τον Απρίλιο του 2005, είχαμε αποφασίσει να γίνει 

μετακίνηση του περιπτέρου, αδιαφορώντας αν θέλει ή όχι η συμπολίτισσα τη 
μεταφορά, γιατί εκτιμήσαμε και ύστερα από τις εισηγήσεις και των διευθυντών των 
σχολείων αλλά και άλλων παραγόντων πως αυτό το περίπτερο έπρεπε να μετακινηθεί. 
Ηθελα να ρωτήσω τι άλλαξε στην άποψη της κας Ουσουλτζόγλου και τότε μας έλεγε: 
«Τώρα δηλαδή παίρνουμε μία απόφαση που δεν λύνει το ζήτημα. Από τη στιγμή που 
η συμπολίτισσα δεν δέχεται τη μεταφορά του περιπτέρου εκεί κι από τη στιγμή που 
ούτως ή άλλως θα υποβληθεί σε καινούργια έξοδα όταν γίνουν τα πεζοδρόμια, δεν 
μπορώ να καταλάβω γιατί επιμένουμε τόσο αφού μάλιστα έχει προταθεί κι άλλη 
λύση. Γιατί δεν ανοίγουμε τους ορίζοντές μας και να το δούμε οριστικά και κοινεί 
συναινέσει; Δεν μπορώ να υπερψηφίσω κάτι για το οποίο δεν συμφωνούμε». Τι 
άλλαξε από τότε μέχρι τώρα; Τότε δεν ήταν επικίνδυνο και τώρα είναι; Εμείς και τότε 
λέγαμε πως είναι επικίνδυνο και τώρα το ίδιο λέμε. 

Δήμαρχος: Με συγχωρείτε κε Πρόεδρε αλλά θα ήθελα να δω αυτά τα 
πρακτικά, γιατί η δική μας άποψη και είναι εδώ οι συνάδελφοί μου, ήταν πάντοτε να 
μην τοποθετηθεί περίπτερο σ΄ εκείνη τη θέση. Δεν ξέρω τι διαβάζει ο κ. 
Σκουμπόπουλος αλλά η άποψή μας ήταν σαφής, να μην τοποθετηθεί περίπτερο σ΄ 
εκείνη τη θέση. 

Σκουμπόπουλος: Χαίρομαι που για άλλη μία φορά η κα Ουσουλτζόγλου 
συλλαμβάνεται αδιάβαστη. Όταν η ίδια δεν ξέρει τα θέματα του Συμβουλίου, τον 
φάκελο, αυτό δείχνει ότι δεν διαβάζει τα πρακτικά, δεν είχε την ευαισθησία να δει τι 
έλεγε τότε και τι λέει τώρα. Αυτά είναι πρακτικά του Δ.Σ., ήταν στον φάκελο και 
είναι μη αμφισβητήσιμα. Όπως προηγουμένως σας είπαμε ότι δεν ήταν έτοιμο το 
θέμα στο φάκελο τώρα σας λέμε ότι αυτό το θέμα ήταν πανέτοιμο. Αμφισβητείτε τα 
πρακτικά; Εκανε κάποιος πλαστογραφία; Να το αναβάλουμε το θέμα στην άλλη 
συνεδρίαση για να δούμε τι θα γίνει. 

Παυλίδης: Αυτό το περίπτερο δημιουργεί τεράστιο πρόβλημα, σαν υπεύθυνα 
άτομα πρέπει να το αντιμετωπίσουμε κι όποια απόφαση πάρθηκε το 2005, εμάς τους 
τότε, απλούς πολίτες, μας απογοήτευσε. Από τη λειτουργία του αυτό το περίπτερο 
απέδειξε ότι είναι προβληματικό και επικίνδυνο για την ασφάλεια των μαθητών. Ολοι 
αναγνωρίζουμε ότι στο τέλος, όταν σχολάνε, κάποια παιδιά απ΄ αυτά τρέχουν, κάποια 
άλλα σπρώχνονται και είναι σίγουρο πως εμποδίζεται η ορατότητα γιατί καλύπτει όλο 
το πεζοδρόμιο και κανένα όχημα δεν μπορεί να διέλθει και να χρησιμοποιήσει εκείνη 
τη λωρίδα αφού οι μαθητές χρησιμοποιούν όλο τον δρόμο. Λέω ευθαρσώς πως 
λυπάμαι πάρα πολύ για την απόφαση του 2005 της Τεχνικής Υπηρεσίας που δεν 
παραδέχεται ότι υπήρχε πρόβλημα κι έτσι έδωσε το έναυσμα για ν΄ αποφασίσετε όλοι 
εσείς εδώ τέτοιο πράγμα. Δεν ξέρω τελικά και προβληματίζομαι, εάν η Τεχνική 
Υπηρεσία ή κάποια άτομα απ΄ αυτούς αντιμετωπίζουν κάποια προβλήματα, 
ασχολούνται με το αντικείμενό τους ή τέλος-τέλος στηρίζουν κάποιες πολιτικές 
αποφάσεις. Δεν είναι δυνατόν όλη η Βέροια να βλέπει ένα πρόβλημα και η Τεχνική 
Υπηρεσία να γράφει πράγματα που δεν στέκουν. Επιπρόσθετα, υπάρχει τόσος χώρος 



στην απέναντι γωνία, υπάρχει τόσος χώρος 5 μ. δίπλα από τη στροφή, υπάρχει τόσος 
χώρος απέναντι ώστε να μη μειωθούν τα εισοδήματα αλλά προς τι τέτοια επιμονή 
γιαυτό το περίπτερο σ΄ ένα τέτοιο σημείο, όταν μάλιστα είναι οφθαλμοφανές; Πρέπει 
να προλάβουμε. Κάνουμε πρόληψη για άλλα πράγματα και δεν θα κάνουμε γι’ αυτό; 

Δελαβερίδης: Εγώ δεν θα μπω στην ουσία του θέματος. Πάρθηκε η αριθ. 244 
απόφαση το 2005, κι αυτή πρέπει να υλοποιηθεί. Δεν πρέπει να συζητάμε αν πρέπει 
να φύγει ή δεν πρέπει. Μπορεί εγώ προσωπικά να έχω μειοψηφήσει, δεν έχει 
σημασία. Σέβομαι την απόφαση. Το περίπτερο θα πρέπει να φύγει, όπου ακριβώς 
έλεγε τότε η απόφαση. Να υλοποιηθεί η απόφαση. 

Μιχαηλίδης: Θα ήθελα να παρακαλέσω τους αγαπητούς συναδέλφους, όταν 
επικαλούνται τα πρακτικά, να διαβάζουν όλα τα πρακτικά. Η κα Ουσουλτζόγλου είχε 
και μία πρωτομιλία στην οποία έλεγε: «Εγώ κρίνω ότι το σημείο μπροστά στο 
Πολυκλαδικό είναι επικίνδυνο και πρέπει να δούμε όλες τις προεκτάσεις αλλά πρέπει 
να λυθεί το θέμα. Θα έλεγα να πάρουμε μία μικρή πίστωση χρόνου, να πάει στο 
Συνοικιακό Συμβούλιο – θυμίζω ότι τότε το Συνοικιακό Συμβούλιο ήταν υπεύθυνο 
για να καθορίζει τις θέσεις και το Δημοτικό Συμβούλιο απλά ψήφιζε επί αυτής της 
πρότασης – και να δούμε επιτέλους εκείνη τη θέση κοντά στις Εργατικές Κατοικίες 
αφού τίθεται ως εναλλακτική». Η Υπηρεσία τότε έθετε ως εναλλακτική εκείνη την 
πρόταση κι αυτό κουβεντιάζαμε τότε κε Πρόεδρε κι επί τούτου είχε πάρει θέση η κα 
Ουσουλτζόγλου. Είχαμε ζητήσει τότε, όλοι εμείς, εκφραζόμενοι εκ της κας 
Ουσουλτζόγλου, πίστωση χρόνου, τουτέστιν αναβολή, η οποία δεν ψηφίστηκε κι 
επειδή δεν ψηφίστηκε, στη δευτερομιλία η κα Ουσουλτζόγλου είπε «παίρνουμε 
δηλαδή μία απόφαση που δεν λύνει το ζήτημα. Από τη στιγμή που η συμπολίτισσα 
δεν δέχεται τη μεταφορά του περιπτέρου εκεί κι από τη στιγμή που ούτως ή άλλως θα 
υποβληθεί σε καινούργια έξοδα όταν γίνουν τα πεζοδρόμια, δεν μπορώ να καταλάβω 
γιατί επιμένουμε αφού μάλιστα έχει προταθεί κι άλλη λύση». Είχε προταθεί κι άλλη 
λύση κε Πρόεδρε. Σήμερα όμως υπάρχει κι άλλη εξέλιξη. Αυτά τα δίκτυα έχουν 
ολοκληρωθεί σ΄ εκείνο το σημείο, που σημαίνει ότι είναι δόκιμο να μεταφερθεί σ΄ 
εκείνο το σημείο το περίπτερο. Πραγματικά σήμερα θα πρέπει να υλοποιηθεί αυτή η 
απόφαση που είχε παρθεί τότε αλλά ποτέ δεν υλοποιήθηκε. Να διαβάζουμε λοιπόν τα 
πρακτικά ολοκληρωμένα και όχι ημιτελώς κι όπως συμφέρει στον καθένα. Νομίζω 
πως όποιος σήμερα, σ΄ αυτή την αίθουσα ή όποιος συμπολίτης μας, περάσει από 
εκείνο το σημείο και θεωρεί ότι το περίπτερο σωστά είναι τοποθετημένο εκεί πέρα, 
πρέπει να είναι το λιγότερο αφελής για να μην πω τίποτα άλλο. 

Δάσκαλος: Αυτά που είπε ο κ. Μιχαηλίδης προτείνουν νέα θέση και δεν έχει 
καμία σχέση με τη θέση που προτείνεται με την αριθ. 244/05 απόφαση. 

Δήμαρχος: Ευχαριστώ τον κ. Μιχαηλίδη γιατί με κάλυψε. Θέλω να εκφράσω 
τη λύπη μου, που ενώ τα πρακτικά τα έχουμε μπροστά μας, ενώ βρισκόμαστε σε 
δημόσιο χώρο, ενώ εδώ κρινόμαστε όλοι, ψευδόμαστε. Λυπάμαι. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Ορφανίδης: Διαδικαστικό. Εχω την εντύπωση ότι ο κανονισμός προβλέπει 

πως εάν υπάρχει λόγος δευτερομιλίας αυτού που δεν έχει πάρει λόγο στην 
πρωτομιλία, έχει δικαίωμα λόγου. Εάν έχω ζητώ να μου τον δώσετε στο τέλος. 

Πρόεδρος: Σύμφωνα με τον κανονισμό, δεν έχετε δικαίωμα δευτερομιλίας, κε 
Ορφανίδη. 

Σκουμπόπουλος: Εγώ ευχαριστώ τον κ. Δάσκαλο και όχι τον κ. Μιχαηλίδη 
που προσπάθησε να σώσει κάτι αλλά δεν τον ακούνε. Πάλι θα πω αδιάβαστη την κα 
Ουσουλτζόγλου, θα συνεχίσω να την λέω αδιάβαστη γιατί δεν προλαβαίνει να 
διαβάσει, έχει πολλές ασχολίες. Δεν μας ενδιαφέρει κε Μιχαηλίδη τι λέμε στην 
πρωτομιλία, στη δευτερομιλία ή στην τριτομιλία αλλά μας ενδιαφέρει τι ψηφίζουμε. 
Τότε η δική μας πλευρά έκρινε ότι το περίπτερο εκεί είναι επικίνδυνο και πρέπει να 
φύγει και να πάει εκεί εφόσον γίνει το πεζοδρόμιο. Εσείς τι αποφασίσατε; Στρίβειν 
δια του αρραβώνος. Χαιρόμαστε που έρχεστε στις δικές μας αποφάσεις και θα 



έρχεστε αφού δεν έχετε να κάνετε και τίποτα άλλο. Τα δικά μας έργα και τις δικές 
μας μελέτες υλοποιείτε, αυτές βρίσκετε ατελείς αλλά δεν τις διορθώσατε, έχετε ένα 
χρόνο τώρα που καλείτε σε συνεντεύξεις τύπου κάθε βδομάδα και λέτε ότι 
υλοποιήσατε τις μελέτες αλλά είναι ελλιπέστατες. Πώς γίνεται να προλάβατε να τις 
κάνετε μέσα σ΄ ένα τρίμηνο και να ήταν ελλιπείς οι μελέτες; Σοβαρευτείτε γιατί από 
εδώ και πέρα θα έχετε σκληρή κριτική. Επιτέλους σοβαρευτείτε. 

Παυλίδης: Να φύγει το περίπτερο πριν είναι αργά. 
Δελαβερίδης: Ηταν υποχρέωσή σας κε Σκουμπόπουλε να φύγει το περίπτερο, 

μιας που η απόφαση, όπως ισχυρίζεστε, ήταν δική σας. Το δημοτικό συμβούλιο 
ψηφίζει και ο Δήμαρχος και η Δημοτική Αρχή υλοποιεί. Εμείς λοιπόν αυτό θέλουμε, 
να υλοποιηθεί εκείνη η απόφαση, ανεξάρτητα εάν το ψηφίσαμε ή όχι. Βλέπετε πως 
ψηφίστηκε το έργο της πλατείας Ωρολογίου, εμείς δεν το ψηφίσαμε, πάρθηκε όμως 
απόφαση και η σημερινή δημοτική αρχή το υλοποιεί. Αυτή είναι η δουλειά της και 
δεν μπορεί να κάνει διαφορετικά, να υλοποιήσει δηλ. τις αποφάσεις του Δ.Σ. 

Μιχαηλίδης: Εγώ δεν ξέρω αν ο κ. Σκουμπόπουλος θέλει να ευχαριστήσει τον 
κ. Δάσκαλο ή τους Αμερικανούς, αλλά θέλω να πω ότι η θέση μας ήταν σαφέστατη 
και κρυστάλλινη σ΄ εκείνη τη συνεδρίαση αλλά αλλιώς το εξέλαβε ο κ. 
Σκουμπόπουλος. Μία παράκληση κε Πρόεδρε. Μέσα στην αίθουσα όλοι είμαστε 
σοβαροί και θα πρέπει να προσέχει ο κ. Σκουμπόπουλος που αναφέρεται. Ολοι θα 
κριθούμε, όπως κρίθηκε η προηγούμενη δημοτική αρχή για τα έργα που λέει ότι 
υλοποιούμε εμείς σήμερα. Πράγματι, εμείς υλοποιούμε κάποια δικά τους έργα, εκ 
των πραγμάτων. Εργα που δεν ψηφίσαμε. Όμως, επειδή ο κ. Σκουμπόπουλος θέλει ν΄ 
ανοίξουμε πολύ αυτή την κουβέντα, εγώ δεν θα το κάνω σήμερα αλλά άμεσα, σε 
επόμενο συμβούλιο και τότε θα δούμε για ποια θέματα πρέπει κάποιος να κρύβεται 
και για ποια να μιλάει. Για ποιες πληγές άφησαν στην πόλη ανοιχτές, σε όλα τα 
επίπεδα. Νομίζω ότι πραγματικά πρέπει να είμαστε σοβαροί σ΄ αυτή την αίθουσα 
όταν μιλάμε και να ξέρουμε πολύ καλά τι λέμε. 

Πρόεδρος: Τριτομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Οφείλετε κε Πρόεδρε να τηρείτε τον Κανονισμό και να 

διακόπτετε αυτούς που προσβάλουν συναδέλφους, αυτούς που λένε ότι, ενώ διαβάζω 
πρακτικά, ψεύδομαι. Ο κ. Μιχαηλίδης παρεκτρέπεται πάλι και για άλλη μία φορά 
αφήνει στην αίθουσα υπονοούμενα. Αποδείξεις. Καθυστερήσατε και δεν πήγατε το 
τελευταίο τρίμηνο στον εισαγγελέα. Πεταχτείτε για άλλη μία φορά. 4 χρόνια δεν 
είχατε τίποτα άλλο να κάνετε από το να πηγαίνετε στον εισαγγελέα. Ετσι κι αλλιώς τα 
δικά μας έργα θα υλοποιήσετε. Το περίπτερο να μετακινηθεί και μάλιστα άμεσα. Δεν 
μετακινήθηκε κε Δελαβερίδη γιατί είναι απόφαση του Νομάρχη. Εμείς εδώ 
εκφράζουμε γνώμη αλλά άλλος αποφασίζει αν μετακινηθεί ή όχι το περίπτερο. Για να 
μαθαίνετε κύριοι επιτέλους σ΄ αυτή την αίθουσα. 

Παυλίδης: Επειδή θέλουμε να μαθαίνουμε, δεν μπορούμε να κατανοήσουμε 
πώς στέλνετε μία απόφαση στον Νομάρχη με μία τεχνική έκθεση που να λέει πως δεν 
εμποδίζεται η ορατότητα των οχημάτων, δεν εμποδίζεται η ορατότητα των πεζών κι 
αυτή είναι η βούληση του Δήμου. Τελικά, αν λέμε άλλα κι από πίσω συνοδεύουν 
άλλα τα έγγραφα, πώς ν΄ αποφασίσει ο Νομάρχης; 

Δελαβερίδης: Η άδεια περιπτέρου κε Σκουμπόπουλε δίνεται από τη Νομαρχία 
στον δημότη κι από εκεί και πέρα τη θέση την ορίζει το Δ.Σ. Εάν υπάρχουν κάποιες 
καταγγελίες κ.λ.π. μπορεί να κάνει κάποιο υπόμνημα ο Νομάρχης. Με απόφαση 
λοιπόν τότε, τις αρμοδιότητες τις δώσαμε στα Συνοικιακά Συμβούλια και γι’ αυτό δεν 
μπορούσαμε να πάρουμε εμείς απόφαση. Γιατί το Συνοικιακό Συμβούλιο 
συμφωνούσε τότε με εκείνη τη θέση. Αρα δεν διδάσκετε αλλά ακόμη διδάσκεστε. 

Σκουμπόπουλος: Γνώμη εκφράζουμε. Είκοσι χρόνια σας δίδασκα. 
Δελαβερίδης: Ετσι διαλαλούσατε έξω αλλά αποδείξατε ότι δεν ξέρατε τίποτα 

απολύτως από διοίκηση. 
 



Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 17-10-2007 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου Μ. 
Σουμελίδη. 
2.- Την αριθ. 244/2005 απόφασή του, με την οποία έγινε αποδεκτή η από 8-3-2005 
εισήγηση (πρακτικό συνεδρίασης) του Συνοικιακού Συμβουλίου της 8ης Συνοικίας και 
εγκρίθηκε η μετατόπιση του περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή από τη θέση που 
βρίσκεται σήμερα στην οδό Σταδίου, στην ίδια οδό και πριν τη συμβολή της με την 
οδό Λαέρτη στη δεξιά πλευρά με κατεύθυνση προς Νάουσα (30 μέτρα μετά το 
βενζινάδικο του κ. Γεωργίου Γανόπουλου). 
3.- Τα αριθ. 406/18-4-07 και Φ.6/1236/10-10-07 έγγραφα των Δ/ντών του 1ου Τ.Ε.Ε. 
Βέροιας και του 5ου Γεν. Λυκείου Βέροιας, αντίστοιχα. 
4.- Την από 31-3-2005 τεχνική έκθεση της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου. 
5.- Τις προτάσεις και απόψεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως 
διατυπώθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
6.- Ότι σκόπιμο είναι να επικαιροποιηθεί η αριθ. 244/2005 απόφαση του Δ.Σ. 
προκειμένου να μετακινηθεί το παραπάνω περίπτερο σε καταλληλότερη θέση για την 
αποφυγή ατυχημάτων. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) ως και αυτές του άρθρου 
10 του Ν. 1416/84. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Εγκρίνει την επικαιροποίηση της αριθ. 244/2005 απόφασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας για μετατόπιση του περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή, από 
τη θέση που βρίσκεται σήμερα στην οδό Σταδίου, στην ίδια οδό και πριν τη συμβολή 
της με την οδό Λαέρτη στη δεξιά πλευρά με κατεύθυνση προς Νάουσα. (30 μέτρα 
μετά το βενζινάδικο του κ. Γεωργίου Γανόπουλου). 

Το ακριβές σημείο τοποθέτησης του περιπτέρου θα υποδειχθεί από την 
αρμόδια υπηρεσία του Δήμου, η οποία θα κατασκευάσει και τη βάση, στην οποία θα 
τοποθετηθεί το περίπτερο ελλείψει πεζοδρομίων. 

Τα έξοδα από την παραπάνω μετατόπιση θα βαρύνουν το Δήμο. 
Η αριθ. 536/2004 απόφασή του ανακαλείται. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  577 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Σ. Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Ι. Ταρασίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-11-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   


